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Posėdis vyko: 2024 m. lapkričio mėn. 20 d. (16.30-18.30 val.) 

Posėdį vedė: tarybos pirmininkė Ramunė Skestenienė 

Posėdžio sekretorė: Ingrida Danisevičiūtė 

Dalyvavo: direktoriaus pavaduotoja ugdymui Simona Rudžionienė  

Dalyvavo progimnazijos tarybos nariai: Rūta Ramoškaitė-Stongvilienė, Ramunė Guogytė, Vytautas 

Jonas, Algirdas Tomas Parulis, Rokas Malinin, Miglė Brazauskaitė, Liepa Mikalonytė. 

DARBOTVARKĖ:  

1. Tarptautinio bakalaureato programos pristatymas (direktoriaus pavaduotoja ugdymui Simona 

Rudžionienė). 

2. Knygų kalėdos (Ramunė Skestenienė). 

3. Uniformų mugė (Ramunė Skestenienė). 

4. Kiti klausimai. 

1. PRISTATYTA: Tarptautinio bakalaureato programa.  

Direktoriaus pavaduotoja ugdymui Simona Rudžionienė pristatė pagrindinius programos 

aspektus, IB filosofiją, programos pritaikymą ir įdiegimą 1–8 klasėms, pradedant nuo pradinių 

klasių,  standartų atitikimą, stažuotes ir specialistų paruošimą, besimokančiojo pagal IB programą 

profilį. Progimnazijos paraiška pateikta ir progimnazija turi kandidato statusą. Yra suformuota 

progimnazijos misija ir vizija, bendruomenė nagrinėja IB dokumentaciją. Nuo kitų metų pradėtų 

veikti PYP programa pradinėse klasėse ir vėliau, išsaugojant programos tęstinumą,  – MYP 

programa vidurinio ugdymo lygyje. Simona paprašė dalyvaujančių padiskutuoti apie tai, kas 

progimnazijos ugdymo procese jau šiuo metu atitinka IB ideologiją ir ką galima būtų nuveikti 

informacijos sklaidoje. 

Po pristatymo vyko diskusija apie Tarptautinio bakalaureato programos privalumus. Mokytoja 

Ramunė Guogytė pateikė visą eilę pavyzdinių veiklų, kurios jau vyksta ugdymo procese (pamokos 

kitose erdvėse, integruotos pamokos, projektai, refleksijos, ugdomas kritinis mąstymas, diskusijos 

ir t. t.) ir atitinka IB filosofiją. Mokinė Liepa Mikalonytė išskyrė bendradarbiavimą pamokose, 

mokinys Rokas Malinin pastebėjo, kad mokinys šioje mokykloje yra mokymo centre, mokinė Miglė 

Brazauskaitė pateikė pavyzdžius, jog anglų kalba yra sėkmingai panaudojama ir kitose pamokose. 

Vytautas Jonas iškėlė klausimą, kaip planuojama įtraukti kitų šalių piliečius. Simona Rudžionienė 

pastebėjo, kad IB mokykla patraukli kitų šalių mokiniams, bet yra iššūkis: programa dėstoma 

mokykloje nacionaline kalba. Vytautas Jonas inicijavo diskusiją apie įtraukiojo ugdymo koncepciją 

IB programos mokykloje. Simona Rudžionienė pastebėjo, kad pokytis bus vykdomas lėtai ir 

mokinių atranka ateityje vyks jau nuo pradinių klasių, kada mokiniai bus atrenkami pagal žinių lygį, 

nepriklausomai nuo specialiųjų poreikių turėjimo. Tomas Parulis pasidomėjo finansine puse. 

Simona Rudžionienė patikino, jog kol kas Vilniaus savivaldybė turi ambicijas šią programą 

valstybinėse mokyklose finansuoti. Diskutuotas kitas klausimas: kaip mokyklos taryba gali prisidėti 

prie IB programos palaikymo. Buvo pateikti pasiūlymai: 



- reikalinga centralizuota informacija tėvams, pateikiama per mokyklos renginius ir kiekvieną 

praeitą etapą pažymėti švente (Tomas Algirdas Parulis); 

-  suorganizuoti IB pristatymą mokiniams, pasitelkiant klasių seniūnus (Rokas Malinin); 

- pristatymus daryti mažesnėse mokinių grupėse, nes salėje daryti nėra efektyvu, mokiniai 

dažniausiai salėje yra išsiblaškę ir nesukaupia dėmesio (Liepa Mikalonytė); 

- skirti visą dieną pavyzdinei integruotų dalykų praktinei veiklai, pvz. ta pačia tema vedamos 

matematikos-technologijų-anglų k. pamokos (Ramunė Guogytė); 

- socialiniuose tinkluose nuolat skelbti video siužetus (Vytautas Jonas). 

Liepa Mikalonytė ir Miglė Brazauskaitė atkreipė dėmesį, kad soc. tinklai, kaip mokyklos 

naudojamas Facebook, yra pasenęs ir visiškai nenaudojamas jaunimo tarpe. Reikalingas 

bendravimas TikTok ir Snapchat programėle, kur būtų ne tik vaizdas, bet garsas bei judesys. 

1. NUTARTA: vienbalsiai nutarta, kad reikalingas IB stendas. Mokinių taryba pasirūpins IB 

patraukliu ir žaismingesniu pristatymu, kuris galėtų vykti klasėse seniūnų pagalba. Tėvų tarybos 

atstovai sudalyvaus IB informacijos sklaidoje tėvų tarpe (klasės tėvų susirinkimuose). Vienbalsiai 

pritarta prie bendradarbiavimo internetinėje platformoje, apjungiant TikTok ir Snapchat 

programėles, kuriant ir keliant ten video reportažus apie mokyklos gyvenimą. Iniciatyva iš mokinių 

tarybos pusės. 

2. SVARSTYTA: tarybos pirmininkė Ramunė Skestenienė iškėlė klausimą dėl kalėdinės knygų 

mugės tradicijų pratęsimo. 

2. NUTARTA: Rūta Ramoškaitė-Stongvilienė susitars su mokyklos bibliotekininke dėl privalomos 

literatūros trūkstamų ir pageidaujamų knygų sąrašo sudarymo. Kiekviena klasė, kuruojama klasės 

vadovo, padovanos bibliotekai po vieną knygą, vadovaujantis sąrašu. 

3. SVARSTYTA: tarybos pirmininkė Ramunė Skestenienė iškėlė klausimą ir pasiūlymą rengti 

uniformų mugę. 

3. NUTARTA: tema sudomino ir sulaukė pritarimo, Ramunė Skestenienė įsipareigojo daugiau apie 

tai paklabėti su suinteresuotais tėvai, kurie nori organizuoti mugę ir aptarti jų įsivaizduojamą 

koncepciją (gal tai gali būti internetinė) bei pristatyti kitame tarybos susirinkime.  

4. SVARSTYTA: kiti klausimai. Algirdas Tomas Parulis iškėlė valgyklos maitinimo neaiškių kainų 

klausimą. Įvyko diskusija, kurios metu išreikšti du aspektai: valgykla anksti užsidaro ir tie, kurie 

turi būrelius lieka nevalgę. Taip pat – didelės kainos. Mokinė Liepa Mikalonytė pakomentavo, kad 

mažai jos draugų valgo vien todėl, kad neįperka 4,50 Eur kainuojančio kupono. Taigi, irgi lieka 

nevalgę, nes pigiau užkąsti už mokyklos ribų. Mokytoja Ramunė Guogytė pakomentavo, kad nėra 

ką pasirinkti vegetarams ir todėl ji labiau linkusi šiuo metu atsisakyti valgyklos maisto. Ramunė 

Skestenienė pasiūlė tėvams daryti testavimus, jeigu jie nori susipažinti su valgyklos gaminamu 

maistu. Vytautas Jonas pasiūlė statyti maisto pardavimo automatus. 

4. NUTARTA: pasidomėti maitos pardavimo automatų pasiūlymais (maisto kokybė, kaina, 

paklausa). Klausimas perkeltas kitam susirinkimui, surinkus platesnę informaciją. 

 

Sekantis tarybos susirinkimas vyks 2025 m. sausio 28 d. 16 val. 30 min.  

 

Posėdžio pirmininkė                                                                               Ramunė Skestenienė 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                 Ingrida Danisevičiūtė 


